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Protokół Nr 1/17 

 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

odbytej w dniu 31 stycznia 2017 r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego                   

w Zduńskiej Woli, ul. Złotnickiego 25, o godz. 13:00 – .00. 

 

Lista obecności członków Komisji jak i zaproszonych gości, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący komisji Pan Dariusz Kubiak witając 

członków Komisji jak i zaproszonych gości, stwierdził kworum. 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.   

4. Stanowisko Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie zatwierdzenia zmiany 

przyjętego w dniu 27 czerwca 2013 r. Strategicznego Planu Wieloletniego 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Spółka z.o.o. w Zduńskiej Woli na 

lata 2013-2020 oraz wyboru kierunku dalszego rozwoju szpitala.   

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu 

Restrukturyzacji Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Spółka z o.o.                     

w Zduńskiej Woli.   

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata Powiatu 

Zduńskowolskiego na członka Powiatowej Rady Rynku Pracy w Zduńskiej 

Woli.  

7. Sprawozdanie Starosty Zduńskowolskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku za 2016 rok.    

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie delegowania przedstawicieli Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
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9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu 

Zduńskowolskiego do podpisania umowy w sprawie ustanowienia partnerstwa 

i przyjęcia pomocy finansowej (Rozbudowa skrzyżowania ulic: Piwnej, 

Paprockiej i Dolnej w Zduńskiej Woli na skrzyżowanie typu rondo).  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu 

Zduńskowolskiego do podpisania umowy w sprawie ustanowienia partnerstwa  

i przyjęcia pomocy finansowej (Przebudowa drogi powiatowej nr 1765E we wsi 

Strońsko i 4916E na odcinku Strońsko-Zapolice).  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

upoważnienia Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego do podpisania umowy                    

w sprawie ustanowienia partnerstwa i przyjęcia pomocy finansowej 

(Przebudowa ciągu komunikacyjnego Wiejska- Kacza-Prosta w Zduńskiej Woli 

w zakresie ul. Wiejskiej).  

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu 

Zduńskowolskiego do podpisania umowy w sprawie ustanowienia partnerstwa  

i przyjęcia pomocy finansowej (Przebudowa ciągu dróg powiatowych ul. Łaska 

–ul. Świerkowa – ul. Jodłowa – ul. Staszica – ul. Spółdzielcza).  

13. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

aktualizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu 

Zduńskowolskiego na lata 2007-2020.  

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji 

stałych Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2017 rok.  

15. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego za 2016 r.  

16. Sprawozdanie z działalności Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa                           

i Infrastruktury Technicznej za 2016 r.  

17. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/86/16                    

w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na lata 2017-2035  –   FK.1/17.  

18. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/87/16                   

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2017 – FK.2/17.   

19. Sprawy różne. 

20. Zakończenie posiedzenia Komisji.  
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Komisja jednogłośnie (ogółem 6  głosów „za”) przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
 
Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) przyjęła protokół z ostatniego 

posiedzenia Komisji. 

 

Punkt 4 

Stanowisko Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie zatwierdzenia zmiany 

przyjętego w dniu 27 czerwca 2013 r. Strategicznego Planu Wieloletniego 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Spółka z.o.o. w Zduńskiej Woli na lata 

2013-2020 oraz wyboru kierunku dalszego rozwoju szpitala.   

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak zapytał z jakich przyczyn wzrosła kwota 

realizacji przedłożonego wariantu do 52 mln bez remontu obecnego budynku. 

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że szpital wymaga rozbudowy tak by nie 

ograniczać jego działalności, by nadać mu nowoczesny wygląd i warunki zgodne z 

oczekiwaniami pacjentów.   

Jest możliwość wzięcia udziału w konkursie. Alokacja jest podzielona na dwie tury. 

Podczas spotkań z projektantami było mówione, że kwoty muszą być realne. 50 mln 

to był ostateczny poziom realizacji. Głównie chodzi tu o rozbudowę ale również 

modernizacji wymaga stara część szpitala. Koszty termomodernizacji również mogą 

być przedmiotem pozyskania środków z innych źródeł.  Istotą rzeczy jest stworzenie 

nowego obiektu, gdzie będą laboratoria, blok operacyjny, poradnie.  Utrzymanie 

nowego obiektu również będzie wymagało środków, wzrosną koszty amortyzacji. 

Będzie trzeba myśleć o częściowej działalności komercyjnej, która poprawi 

przychody szpitala. Gdyby się okazało, że szpital nie radzi siebie z utrzymaniem, 

można by pomyśleć o zaadaptowaniu budynku na potrzeby domu pomocy 

społecznej, uwolnić koszty, które płaci powiat parafii ewangelicko-ausburdzkiej, 

poprzez dzierżawę na rzecz spółki czy powołanie zolu. Wszystkie dotychczasowe 

działania czynione są w kierunku by wpisać się w konkurs. Zostawiamy starą cześć, 

którą można na różne sposoby zaadaptować.  
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Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak zapytał o budynek gdzie obecnie znajduje 

się pogotowie. Czy również planuje się jego wyburzenie.  

 

Prezes Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego spółka z. o.o Janusz Ratajczyk 

poinformował, że budynek gdzie obecnie znajduje się pogotowie jest budynkiem 

powiatu. Pediatrię planuje się przenieść do obecnego oddziału ginekologiczno-

położniczego. Budynek zostanie przekazany do dyspozycji właścicielowi.  

 

Starosta Wojciech Rychlik dziś trudno o tym mówić ale na pewno budynek powinien 

zostać przeznaczony na działalność związaną ze szpitalem.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”)  przyjęła w/w stanowisko. 

 

Punkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu Restrukturyzacji 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Spółka z o.o.  w Zduńskiej Woli.   

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak poinformował, że ma pewne wątpliwości 

dotyczące redukcji zatrudnienia. Najczęściej poruszanym problem jest zbyt mała 

liczba pielęgniarek oraz kwestia chłodnych posiłków. Dlaczego mimo takiego 

odczucia, że jest mało pielęgniarek zakłada się zwolnienie między innymi 5 

pielęgniarek. W materiach była mowa o kuchni, czy szpital wróci do gotowania czy 

chodzi tu o miejsce gdzie posiłki są wydawane i rozdzielane.  

 

 

Prezes Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego spółka z. o.o Janusz Ratajczyk 

wyjaśnił, że redukcja zatrudnienia wynika z przyczyn naturalnych, dotyczy osób, 

które bądź przechodzą na emeryturę bądź na zasiłki chorobowe w związku z 

długotrwałym przebywaniem na zwolnieniu chorobowym.  Są momenty gdzie jest 

większa zachorowalność, przyjmuje się więcej osób i może być wówczas 

odczuwalne, że pań pielęgniarek jest mniej. Liczba osób na oddziale jest zbliżona do 

wymaganych standardów, zgodnie z umowami zawartymi z NFZ.  

Odnośnie posiłków stwierdził że, co prawda były kłopoty z temperaturą posiłków, 

obecnie to jedzenie jest cieplejsze. Jednakże jego jakość nie odbiega znacznie od 

posiłków w innych szpitalach. Biorąc pod uwagę cenę, nie da się poprawić znacznie 
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jego jakości. Szpital nie jest hotelem, nie świadczy usług żywieniowych, nie jest to 

priorytet. Należy też wziąć pod uwagę wymogi, że posiłki nie mogą zbyć zbyt mocno 

przyprawione stąd są one lekko mdławe. Każdy musi sobie sam sobie je przyprawić.  

W kwestii kuchni nie ma szans przywrócenia kuchni jest to niemożliwe pod względem 

ekonomicznym, są to bardzo wysokie koszty.  

 

Komisja 5 głosami za, przy dwóch wstrzymujących się (D. Kubiak, J. Witkowska) 

pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata Powiatu 

Zduńskowolskiego na członka Powiatowej Rady Rynku Pracy w Zduńskiej Woli.  

 

Radny Dariusz Kubiak poprzednio była powiatowa rada zatrudnienia, w materiałach 

jest mowa o powiatowej radzie ryku pracy, czy jest to inny organ.  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że kadencja Powiatowej Rady Zatrudnienia 

kończy się 27 lutego 2017 r. Zgodnie z ustawą o promocji zatrudnienia i instytucjach 

rynku pracy należy powołać Powiatową Radę Rynku Pracy. Skład rady powołuje 

starosta, spośród kandydatów zgłoszonych przez organy i organizacje. 

  

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 7 

Sprawozdanie Starosty Zduńskowolskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku za 2016 rok.    

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak nawiązał do informacji zawartej w 

sprawozdaniu: komisja spotyka się po wakacjach by „ocenić sytuacje po wakacjach”  

stwierdził, że wskazanym by było, by taka komisja odbyła się również przed 

wakacjami, by omówić kwestie bezpiecznego  wypoczynku wakacyjnego.  

 

Komisja przyjęła w/w sprawozdanie. 
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Punkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie delegowania przedstawicieli Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu 

Zduńskowolskiego do podpisania umowy w sprawie ustanowienia partnerstwa i 

przyjęcia pomocy finansowej (Rozbudowa skrzyżowania ulic: Piwnej, Paprockiej i 

Dolnej w Zduńskiej Woli na skrzyżowanie typu rondo).  

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak zapytał kiedy planuje się rozpoczęcie i 

zakończenie zadania.  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że do końca marca planuje się 

przeprowadzić postępowanie o zamówieniach publicznych, jeżeli się to uda to w 

kwietniu zostanie podpisana stosowna umowa  a w maju rozpocznie się inwestycja,  

zakończenie inwestycji planowane jest na koniec lipca. Czy to będzie możliwe trudno 

powiedzieć, ponieważ dokumentacja wymaga częściowo aktualizacji.   

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu 

Zduńskowolskiego do podpisania umowy w sprawie ustanowienia partnerstwa  i 

przyjęcia pomocy finansowej (Przebudowa drogi powiatowej nr 1765E we wsi 

Strońsko i 4916E na odcinku Strońsko-Zapolice).  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  
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Punkt 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie upoważnienia 

Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego do podpisania umowy  w sprawie ustanowienia 

partnerstwa i przyjęcia pomocy finansowej (Przebudowa ciągu komunikacyjnego 

Wiejska- Kacza-Prosta w Zduńskiej Woli w zakresie ul. Wiejskiej).  

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak zauważył, że tłuczeń ma być zalany 

betonem, zapytał co to jest za forma drogi. Co było planowane pierwotnie. 

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Piotr Pacelt poinformował, że będzie to 

bitumiczna nawierzchnia.  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że projekt zawierał; rozebranie 

dotychczasowej konstrukcji, wywiezienie, budowę kanalizacji deszczowej, budowę 

jezdni, ścieżkę pieszo-rowerową. Niestety droga nie wpisuje się w programy, brak 

szkoły, zakładów pracy itp. Były podjęte dwie próby - bez powodzenia.   

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu 

Zduńskowolskiego do podpisania umowy w sprawie ustanowienia partnerstwa  i 

przyjęcia pomocy finansowej (Przebudowa ciągu dróg powiatowych ul. Łaska –ul. 

Świerkowa – ul. Jodłowa – ul. Staszica – ul. Spółdzielcza).  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 13 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

aktualizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Zduńskowolskiego na 

lata 2007-2020.  
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Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 14 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji 

stałych Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2017 rok.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 15 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego za 

2016 r.  

 

Komisja przyjęła w/w stanowisko. 

 

Punkt 16 

Sprawozdanie z działalności Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa                                                

i Infrastruktury Technicznej za 2016 r.  

 

Komisja przyjęła w/w stanowisko. 

 

Punkt 17 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/86/16                                        

w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

na lata 2017-2035  –   FK.1/17.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 18 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/87/16                                           
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w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2017 – FK.2/17.   

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak zapytał jaki rodzaj piaskarki planuje się 

zakupić, o której mowa w materiałach.  

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Piotr Pacelt poinformował, że jest to piaskarka 

ciągnikowa. Będzie służyła do obsługi ciągów pieszo-rowerowych.   

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 19 

Sprawy rożne. 

 

Wiceprzewodniczący komisji Stanisław Szuster zapytał o drogę Choszczewo – 

Lichawa. Ponadto poruszył następujący temat: Spółka melioracji wodnej w Szadku                   

w ubiegłym roku zwróciła się z pismem do starostwa w sprawie zalesienia prywatnej 

działki w miejscowości Sikucin. Do dnia dzisiejszego spółka nie otrzymała odpowiedzi 

na pismo. Poruszył kwestię meliorowanej działki nadleśnictwa przygotowywanej do 

zalesienia w m. Kromolin – Nowy.  

 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa i Leśnictwa Andrzej 

Błaszczyński  poinformował, że sprawdzi sprawę i przekaże informację.   

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że droga zostanie zrobiona w ramach 

własnych możliwości i własnych środków.  

 

Punkt 20 

Zakończenie posiedzenia Komisji.     

Posiedzenie zamknął Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak. 

                                                                               
                                                                                              Przewodniczący Komisji 
                                                                                                                                                                                               
                                                                                                     Dariusz Kubiak  

P.E. Szymczak 


